
PREDLOG 
 
ZAPISNIK 7. SEJE  
Sveta Meste občine Velenje 
Seja je potekala v sejni dvorani Mestne občine Velenje, dne 3. 10. 2023, s pričetkom ob 8.00 in zaključkom ob 
9.55. 
 
Sejo je vodil župan Peter DERMOL. 
 
Župan Peter DERMOL je ugotovil, da je od skupnega števila 33 članov sveta prisotnih 29 članov in je svet 
sklepčen.  
 
Opravičila sta se naslednja člana sveta: Mersad DERVIŠEVIĆ in Jasna PRODAN. 
 
 
Člani sveta so za 7. sejo Sveta Mestne občine Velenje prejeli naslednje gradivo: 
- Glasilo št. 7 
- Predlog dnevnega reda s poročevalci, kazalom in opombami 
- Predlog Sklepa o imenovanju direktorice javnega zavoda Festival Velenje 
- Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja javnega zavoda Zdravstveni dom Velenje 
- Zapisnik Odbora za gospodarske javne službe 
- Zapisnik Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin 
- Zapisnik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
- Zapisnik Komisije za statutarno-pravna vprašanja 
- Zapisnik Odbora za negospodarske javne službe 
- Zapisnik Odbora za gospodarstvo 
- Zapisnik Odbora za okolje in prostor 
- Zapisnik seje Nadzornega odbora 
 
 
Za 7. sejo je bil predlagan naslednji DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 6. seje Sveta Mestne občine Velenje 
2. Vprašanja članov sveta in odgovori župana ter občinske uprave 
3. Predlog Sklepa o imenovanju direktorice javnega zavoda Festival Velenje 
4. Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja javnega zavoda Zdravstveni dom Velenje 
5. Predlog Sklepa o vključitvi namenskih prihodkov in odhodka ter uvrstitvi projekta za odpravo posledic 

naravnih nesreč v proračun Mestne občine Velenje za leto 2023 
6. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1403-008 Izgradnja infrastrukture za krepitev trajnostnega in 

dostopnega turizma ob Velenjskem jezeru v Načrt razvojnih programov Mestne občine Velenje za 
obdobje 2023-2026 

7. Predlog Sklepa o seznanitvi s Poročilom o izvrševanju proračuna Mestne občine Velenje za leto 2023 v 
obdobju od 1. 1. 2023 do 30. 6. 2023 + Poročilo  

8. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. Škale iz javnega dobra (ID znak: parcela 957 1222/1) 
9. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. Velenje iz javnega dobra (ID znak: parcela 964 3614/5) 
10. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. Vinska Gora iz javnega dobra (ID znak: parcela 975 

870/4) 
11. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o začasni pravici do uveljavitve energijsko 

toplotnega dodatka v MOV 
12. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Mestni 

občini Velenje 
13. Osnutek Odloka o varstvu pred naravnimi in drugimi nesrečami v Mestni občini Velenje 
14. Poročilo o delu Komunalnega podjetja Velenje, d. o. o., za leto 2022 
 
 
Župan Peter DERMOL je predlagal, da se po skrajšanem postopku obravnava 12. točka - Predlog Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Mestni občini Velenje. 
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
1. SKLEP 
Predlog 



Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu, da se po skrajšanem postopku obravnava 12. točka - 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Mestni občini 
Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
2. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu sklepa, ki se je glasil: 7. seja Sveta Mestne občine Velenje 
bo potekala po naslednjem DNEVNEM REDU: 
1. Potrditev zapisnika 6. seje Sveta Mestne občine Velenje 
2. Vprašanja članov sveta in odgovori župana ter občinske uprave 
3. Predlog Sklepa o imenovanju direktorice javnega zavoda Festival Velenje 
4. Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja javnega zavoda Zdravstveni dom Velenje 
5. Predlog Sklepa o vključitvi namenskih prihodkov in odhodka ter uvrstitvi projekta za odpravo posledic 

naravnih nesreč v proračun Mestne občine Velenje za leto 2023 
6. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1403-008 Izgradnja infrastrukture za krepitev trajnostnega in 

dostopnega turizma ob Velenjskem jezeru v Načrt razvojnih programov Mestne občine Velenje za 
obdobje 2023-2026 

7. Predlog Sklepa o seznanitvi s Poročilom o izvrševanju proračuna Mestne občine Velenje za leto 2023 v 
obdobju od 1. 1. 2023 do 30. 6. 2023 + Poročilo  

8. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. Škale iz javnega dobra (ID znak: parcela 957 1222/1) 
9. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. Velenje iz javnega dobra (ID znak: parcela 964 3614/5) 
10. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. Vinska Gora iz javnega dobra (ID znak: parcela 975 

870/4) 
11. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o začasni pravici do uveljavitve energijsko 

toplotnega dodatka v MOV 
12. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Mestni 

občini Velenje 
13. Osnutek Odloka o varstvu pred naravnimi in drugimi nesrečami v Mestni občini Velenje 
14. Poročilo o delu Komunalnega podjetja Velenje, d. o. o., za leto 2022 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Potrditev zapisnika 6. seje Sveta Mestne občine Velenje 

 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
3. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu sklepa, ki se je glasil: Potrdi se zapisnik 6. seje Sveta 
Mestne občine Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 

 
K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Vprašanja članov sveta in odgovori župana ter občinske uprave 



Članica sveta Janja REDNJAK: Dejala je, da je novo optično omrežje RUNE za prebivalce podeželskih 
področij odlična priložnost, da si zamenjajo staro tehnologijo za najsodobnejšo. V Lipju so prebivalci veseli 
tovrstnih pametnih storitev, ki jim lahko olajšajo življenje, če jih podpira kakovostna širokopasovna 
infrastruktura. Zagotovo pa bodo še bolj veseli, če jim bodo v Lipju, Vinski Gori in verjetno še kje drugje v 
Velenju odgovorni hitro, zanesljivo in kakovostno uredili poškodovano vozišče nazaj v prvotno stanje. V 
začetku meseca julija so se začela zemeljska dela za optično omrežje. Odgovorni delavec jim je ob podpisu 
dovoljenja za poseg v njihove parcele zagotovil, da se bodo po končanem delu takoj začela sanacijska dela 
poškodovane ceste. Stanovalci Lipja se večkrat na dan vozijo po tej cesti, ki je iz dneva v dan v slabšem 
stanju.  Postavila je vprašanje, kdo je odgovoren za sanacijo poškodovane ceste in kdaj se bodo sanacijska 
dela začela, saj je zima tako rekoč pred vrati. 
 
Odgovor Antona BRODNIKA: Za sanacijo je odgovorno podjetje GPO iz Ljubljane s svojimi podizvajalci. Dejal 
je, da ima s sodelavci tedenske koordinacije na terenu, predsedniki krajevnih skupnosti opozarjajo, ujma pa je 
tudi vse skupaj zadržala. Glede na podatke, ki jih ima, naj bi v mesecu oktobru in novembru začeli zaključevati 
s samim asfaltiranjem. V Vinski Gori so sedaj z betonom zalili položen kabel, asfaltiranje pa poteka trenutno v 
KS Podkraj, KS Kavče, KS Šentilj, potem pa grejo v Vinsko Goro. Dejal je še, da so v tem momentu naredili 
800 priklopov. Kar so do sedaj sanirali, so naredili kvalitetno in upa, da bo tako tudi v ostalih krajevnih 
skupnostih. 
 

 
 
 

 
K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Sklepa o imenovanju direktorice javnega zavoda Festival Velenje 
 

Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ.  
 

 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
4. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o imenovanju direktorice javnega zavoda Festival 
Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja javnega zavoda Zdravstveni dom Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ.  
 
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
5. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja javnega zavoda 
Zdravstveni dom Velenje. 
  
Za predlog je glasovalo 29 članov sveta, 1 je bil proti.  
Predlog je bil sprejet. 
 
Župan Peter DERMOL se je zahvalil gospe Maji ŠKERJANEC, ki je v tem vmesnem obdobju začasno vodila 
ZD Velenje, in sicer zelo korektno in uspešno. Želi si, da bi tudi z novim direktorjem uspešno sodelovali.  



K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o vključitvi namenskih prihodkov in odhodka ter uvrstitvi projekta za odpravo posledic 

naravnih nesreč v proračun Mestne občine Velenje za leto 2023 
 

Obrazložitev predloga je podal Anton BRODNIK.  
 
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
6. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o vključitvi namenskih prihodkov in odhodka ter 
uvrstitvi projekta za odpravo posledic naravnih nesreč v proračun Mestne občine Velenje za leto 2023. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1403-008 Izgradnja infrastrukture za krepitev trajnostnega in 

dostopnega turizma ob Velenjskem jezeru v Načrt razvojnih programov Mestne občine Velenje za 
obdobje 2023-2026 

 
Obrazložitev predloga je podala Helena KNEZ.  
 
Član sveta dr. Milan MEDVED je dejal, da so na Odboru za gospodarstvo opravili kar obširno razpravo. 
Enoglasno so izrazili veselje, da je ta projekt uvrščen v razvojne načrte MOV. Potem ko je po dolgih letih PV 
sam vlagal v ta prostor, je sedaj prišel čas za konkretna vlaganja tudi lokalne skupnosti. To podpirajo. Bili so 
tudi enotnega mnenja, da ne glede na to, kdo bo upravljalec teh programov, ki se bodo tam odvijali, mora 
potekati dobra koordinacija pri nadaljnjih vlaganjih. Skupna točka vsem programom pa naj bo parkirišče. Morali 
bodo najti sredstva, da rešijo tudi problem parkiranja.  
 
Član sveta dr. Franc ŽERDIN je dejal, da so tudi na Odboru za gospodarske javne službe pozdravili uspeh, ki 
je bil dosežen s pridobivanjem sredstev za dopolnitev programov na Velenjskem jezeru. Imeli pa so bruno 
debato glede pristojnosti PVja na območju ob jezerih, saj se nahajajo na eksploatacijskem območju PVja. 
Pozdravil je pobudo, da bo nastal plovni red. Meni, da je to potrebno tudi glede skupnih interesov PVja in 
lokalne skupnosti na tem območju, g re namreč za to, da je še vedno rudarski inšpektorat pristojen za vse, kar 
se na eksploatacijskem območju dogaja. Če se jim karkoli tam zgodi, bo rudarski inšpektorat tisti, ki bo zadevo 
preiskoval, zato meni, da je potrebno v okviru plovnega reda rešiti tudi te stvari. Včasih so za investicijske 
posege na PVju dajali reverze. Meni sicer, da ti niso potrebni, je pa potrebno jasno definirati odnose med 
PVjem in lokalno skupnostjo.  
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da se strinja z gospodom Medvedom glede parkirišča. O tem vsako leto 
poteka razprava znotraj občinske uprave. Pri realizaciji tega parkirišča, za katerega sicer že obstaja projektna 
dokumentacija, pa morajo počakati ustrezne razpise. Vsekakor je parkirišče tam zelo pomembno, mora pa 
delovna skupina, ki snuje strategijo razvoja objezerskih dejavnosti, opraviti svojo nalogo in da potem vidijo, ali 
sploh to parkirišče sovpada z idejo širše strokovne javnosti, vsekakor pa je parkirišče nujno potrebno. Nato je 
dejal, da do danes vse delajo skladno z zakonodajo. Nikoli tudi niso rekli, da ne želijo sodelovati s PVjem. V 
tem trenutku je sodelovanje MOV s PVjem zelo dobro, vse, kar se bo tam izvajalo, pa bo šlo skozi javno 
razpravo in vključeni bodo vsi deležniki, tudi seveda PV, oni pa bodo vse postopke peljali skladno z 
zakonodajo. Upa, da bodo lahko dokočno tudi uredili menjavo zemljišč, kar je na tapeti že kar nekaj let, vendar 
pa tako blizu kot danes še nikoli niso bili.  
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
7. SKLEP 
Predlog 



Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1403-008 Izgradnja 
infrastrukture za krepitev trajnostnega in dostopnega turizma ob Velenjskem jezeru v Načrt razvojnih 
programov Mestne občine Velenje za obdobje 2023-2026. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o seznanitvi s Poročilom o izvrševanju proračuna Mestne občine Velenje za leto 2023 v 

obdobju od 1. 1. 2023 do 30. 6. 2023 
 

Obrazložitev predloga je podala Amra KADRIĆ. 
 
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
8. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o seznanitvi s Poročilom o izvrševanju proračuna 
Mestne občine Velenje za leto 2023 v obdobju od 1. 1. 2023 do 30. 6. 2023. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 
 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. Škale iz javnega dobra (ID znak: parcela 957 1222/1) 

 
Obrazložitev predloga je podala mag. Branka GRADIŠNIK.  
 
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
9. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. Škale iz javnega 
dobra (ID znak: parcela 957 1222/1). 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
  

 
 
 
 
 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. Velenje iz javnega dobra (ID znak: parcela 964 3614/5) 

 
Obrazložitev predloga je podala mag. Branka GRADIŠNIK.  
 
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
10. SKLEP 



Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. Velenje iz javnega 
dobra (ID znak: parcela 964 3614/5). 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 

 
 
 
 
 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. Vinska Gora iz javnega dobra (ID znak: parcela 975 

870/4) 
 
Obrazložitev predloga je podala mag. Branka GRADIŠNIK.  
 
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
11. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. Vinska Gora iz 
javnega dobra (ID znak: parcela 975 870/4). 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

 
K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o začasni pravici do uveljavitve energijsko 
toplotnega dodatka v MOV 

 
Obrazložitev predloga je podal Marko PRITRŽNIK.  
 
Članica sveta Aleksandra VASILJEVIĆ je dejala, da bo svetniška skupina SD spremembo pravilnika vsekakor 
podprla. Zima je pred vrati, razumejo, da so stiske ljudi velike, cene toplotne energije pa ne pojenjajo. 
Verjamejo, da bodo s tem toplotnim dodatkom lahko malo pomagali ljudem, da bodo lahko lažje preživeli to 
zimo. MOV pa tudi 3% proračunskih sredstev namenja za sofinanciranje socialno varstvenih in preventivnih 
programov, v katerega je vključen tudi toplotni dodatek, in to ni majhen delež proračuna, je pa pohvalno, da so 
se potrudili in našli možne rešitve. Še dodatno spodbudno pa je tudi to, da sama sprememba odloka gre v 
debirokratizacijo, kar pomeni, da upravičencem, ki so že oddali vlogo, te ne bo potrebno vlagati še enkrat, 
ampak bodo dobili le odločbo. V svetniški skupini SD bodo torej spremembo podprli, pozdravljajo pa tudi idejo, 
da se to prenese tudi v naslednje leto, v kolikor je seveda možno.  
 
Član sveta Franci LENART je dejal, da so o tem razpravljali na 3. seji, ki je bila v letošnjem februarju. Že 
takrat so se svetniki Gibanja Svoboda opredelili do tega pravilnika z mnenjem, da je ta na nek način 
diskriminatoren do občank in občanov MOV. Gre za to, da ta pravilnik ureja socialni korektiv samo za določeno 
skupino občank in občanov, in sicer za tiste, ki so priklopljeni na daljinsko ogrevanje. Zavedajo se, da je v 
Velenju veliko prebivalcev, ki se ogrevajo na druge načine in prav tako sodijo po kriterijih med tiste, ki bi lahko 
tudi bili deležni tega socialnega korektiva. Občinski proračun je proračun občank in občanov Velenja in če iz 
proračuna uvajajo socialne korektive, potem meni, da morajo biti ti dostopni vsem enakopravno. Mnenje 
svetniške skupine je, da bi ta pravilnik moral biti dopolnjen, na 3. seji pa so bili tudi iz drugih svetniških skupin 
podani predlogi, da se ta pravilnik ustrezno dopolni še za druge občane. Strinjajo se s tem, da so občani 
potrebni pomoči, vendar pa bi bilo prav, da se pravilnik dopolni tako, da se pomoč omogoči vsem. Niso torej 
proti temu pravilniku, se bodo pa glasovanja vzdržali.  
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da so res o tem razpravljali že v preteklosti in so takrat tudi podali pojasnila. 



Če gredo v neko uravnilovko, da bodo vsi enako obravnavani, potem je potrebno tudi izhodiščno vrednost, iz 
katere bodo izhajali, postaviti na isto točko. Dejal je, da ne bi želel danes deliti ljudi na tiste, ki se grejejo na 
premog, na tiste, ki se grejejo na plin, drva ali kak drug način, ker bodo prišli do ugotovitve, da bodo nekateri 
plačevali še višje položnice, kot jih plačujejo danes, predvsem tisti, ki niso vezani na premog. Iz proračuna že 
zagotavljajo spodbude za tiste, ki se oskrbujejo na plin. Če vse dajo na isto premico, bodo prišli v situacijo, kar 
kažejo tudi izračuni, da bo nekdo moral plačevati še več, kot plačuje danes. Zavezani pa so k temu, da 
spodbujajo enotni daljinski sistem, enim in drugim pa na različne načine pomagajo. Hitro bi lahko tudi prišlo do 
situacije, ko bi kdo, ki se greje na drva, ta sredstva porabil drugače, ali pa bi drva preprodajal ali kaj 
podobnega. Prišli bi torej v neko situacijo, ki bi jo zelo težko nadzorovali, dopušča pa seveda razpravo o tem. 
Predlagal je, da do priprave proračuna za prihodnje leto podajo konkretne predloge, saj bodo morali ta 
pravilnik z novim proračunskim letom podaljšati. Vsi predlogi so dobrodošli, danes pa težko najdejo način, da 
bo res pravičen.   
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
12. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 
začasni pravici do uveljavitve energijsko toplotnega dodatka v MOV. 
  
Za predlog je glasovalo 23 članov sveta, nihče ni bil proti. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih gospodarskih javnih službah v Mestni 

občini Velenje 
 
Obrazložitev predloga je podal Anton BRODNIK. 
 
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
13. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o lokalnih 
gospodarskih javnih službah v Mestni občini Velenje. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 
 

K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Osnutek Odloka o varstvu pred naravnimi in drugimi nesrečami v Mestni občini Velenje 

 
Obrazložitev osnutka je podal Andrej RUPREHT. 
 
Član sveta Matjaž CESAR je dejal, da se je z veseljem vključil v pripravo tega odloka. Novi odlok vsebuje 64 
členov, ki so poenostavljeni in razumljivejši, vsebuje tudi spremembe zakonodaje, vključuje pa tudi novo 
poklicno gasilsko enoto. V fazi priprave pa so bile predlagane tudi spremembe v 1 naslovu in 8 členih od 64, 
zato meni, da je bil dokument izredno dobro pripravljen s strani strokovnih služb, zato nekega hudega dela 
komisija ni imela. Veseli pa ga tudi, da je pri pripravi sodeloval Janez Melanšek, poveljniki civilne zaščite. V 
svetniški skupini SD bodo osnutek tega odloka podprli.  
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 



14. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Osnutku Odloka o varstvu pred naravnimi in drugimi nesrečami v 
Mestni občini Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
Ker na osnutek odloka ni bilo podanih bistvenih pripomb, je župan Peter DERMOL predlagal, da se osnutek 
odloka prekvalificira v predlog. 
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
15. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu, da se Osnutek Odloka o varstvu pred naravnimi in drugimi 
nesrečami v Mestni občini Velenje prekvalificira v predlog.  
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
16. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Odloka o varstvu pred naravnimi in drugimi nesrečami v 
Mestni občini Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o delu Komunalnega podjetja Velenje, d. o. o., za leto 2022 

 
Poročilo je predstavil mag. Gašper ŠKARJA, direktor Komunalnega podjetja Velenje. 
 
Članica sveta mag. Alenka GORTAN je najprej direktorja prosila, če bi lahko dobili tudi poročilo Nadzornega 
odbora. Nato je dejala, da so hvaležni za odlično in zanesljivo oskrbo s komunalnimi dobrinami, zaskrbljeno pa 
spremljajo negativni poslovni izid KP Velenje. Skrbi jih predvsem to, da bi izguba padla na ramena odjemalcev, 
še bolj pa jih skrbi, kako bomo zmogli plačevati morebitne višje stroške na položnicah, ko se bo vklopilo 
ogrevanje. Želi si, da bi bile njihove skrbi brezpredmetne, vendar se boji, da temu ni tako.  
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da Nadzorni odbor v tem trenutku izvaja nadzor v KP Velenje oziroma je 
morda nadzor že zaključen, poročilo pa bo oddal predsednik Nadzornega odbora, ko bo prišel na sejo.  
 
Član sveta Marjan TURNŠEK je prosil direktorja za komentar, in sicer je v poročilu revizorja zasledil stavek: 
»KP Velenje še naprej izpolnjuje pogoj dolgoročne plačilne nesposobnosti, kljub izvedenim naknadnim 
vplačilom kapitala v letu 2023.« Direktorja je prosil za komentar tega zapisa revizijske hiše.  
 
Član sveta dr. Franc ŽERDIN je dejal, da je zadovoljen s poslovanjem KP Velenje. KP Velenje na izgubo, ki jo 
je ustvarilo, pravzaprav nima nobenega vpliva. Vse se dogaja zaradi plačevanja CO2 kuponov, kjer cena 
intenzivno narašča in vpliva na kvaliteto državljanov na sploh v Sloveniji. Za Šaleško dolino pa je zaskrbljujoče 
to, da se nič denarja iz sklada ne vrača nazaj v dolino in iz tega naslova ni možno kompenzirati dogajanj v 
zvezi z ogrevanjem, čeprav je toplotno ogrevanje ukrep, ki zelo močno vpliva na zniževanje CO2. Tu bi bilo 
potrebno doseči nek premik. Po njegovi oceni se bodo zadeve sedaj samo še stopnjevale, nimamo namreč 
zakona o zapiranju PVja, čeprav je dogajanje s CO2 kuponi pritisk na čimprejšnje zapiranje premogovnika. 
Nimamo zakona o prestrukturiranju SAŠA regije, kar bo povzročilo težave pri zagotavljanju sredstev za 
prestrukturiranje. Po zaprtju PVja in TEŠa se bo zgodilo to, da se bo močno podražila tudi cena el. energije, 
ker bo Slovenija vezana na uvoz in državljani bomo tudi tu dodatno obremenjeni. Sam ne ve, kaj storiti, tudi ne 



ve, kakšna je moč lokalne skupnosti, ker se stvari dogajajo na nivoju države, zelo pa ga moti, da ostala 
energetska podjetja, torej razen TEŠa in PVja, poslujejo z lepimi dobički. Nato je dejal, da ve, da imajo v KP 
Velenje izdelan sanacijski program in bi bilo dobro, da bi na eni izmed sej o njem diskutirali. 
 
Član sveta Bojan VOH je dejal, da na poročilo nima pripomb, kljub negativnemu izidu, saj vemo, kaj se je v 
lanskem in tudi letošnjem letu dogajalo na cenovni politiki. TEŠ je lahko višal svoje cene, KP Velenje pa so 
nekako zavirali in če ne bi zraven stopila še MOV, bi občani to zelo občutili. V poročilu so tudi danes slišali, kaj 
je naredila ujma. Zanima pa ga še tretja veja, in sicer sama komunala, odvajanje odplak in vsega skupaj, in 
sicer kako mislijo v bodoče izvesti zamenjavo kanalizacijskih cevi in vse skupaj, saj ima Velenje staro 
kanalizacijo, ki ne odgovarja več količini vode, sploh v letošnji ujmi. Dejal je, da živi sredi Velenja, pa je štirikrat 
»plaval«, saj imamo majhne pretoke cevi, se pa tja izliva marsikaj.  
 
Član sveta dr. Milan MEDVED se je najprej pridružil mnenju gospe Alenke Gortan, saj je poročilo dobro 
pripravljeno in meni, da pod tem vodstvom KP Velenje dobro deluje. Strinja se z vsemi problemi, ki jih je 
nakazal gospod Žerdin. Tudi sam ne pozna rešitve, ve pa, kje ta rešitev leži. Razpravo iz te dvorane, kjer so 
vsi enotni, je potrebno prenesti v Ljubljano. To pa je naloga za lokalno politiko in seveda tudi za vodstvo 
občine. Te stvari je potrebno urejati v Ljubljani. Potrebno je, da se koalicijski partnerji zavedajo te problematike 
in vsak po svojih močeh mora to izposlovati v Ljubljani. Nato je znova ponovil, da Slovenija nima energetske 
strategije. Skačejo iz enega projekta na drugega, veseli pa ga, da so sedaj končno od predsednika vlade slišali 
to, kar so oni vedeli že 15 let, da nove nuklearke oziroma pričetka njenega delovanja ne bo pred letom 45, 46, 
49. To sovpada z letnico, do katere lahko blok 6 normalno deluje, saj ima dovolj premoga ustrezne kvalitete in 
pameten gospodar ne bi zapiral konja, ki dobro vleče. Meni, da bi se bilo treba dogovoriti na nivoju Slovenije, 
da je blok 6 pravzaprav edini način, da bo Slovenija manj stresno preživela obdobje do nove nuklearke, ki pa 
je potrebna. Načrti, ki so sedaj glede nuklearke, torej da bi gradili celo 2 bloka, to pa je že na meji utopije, saj 
Slovenija takšnega projekta ne more sfinancirati.  
 
Članica sveta Jožica NAPOTNIK je dejala, da se je v Pesju lani sanirala Toledova. Tudi njej je po sanaciji 
štirikrat zalilo, odziva pa ni.  
 
Članica sveta Darinka MRAVLJAK je dejala, da se deloma strinja z vsemi razpravljalci, vendar pa se ji zdi, da 
je KP Velenje nekako v Sloveniji osamljeno. Vsi govorijo, da je nesolventno zaradi CO2 kuponov, vendar kdo 
pa je dal koncesijo koncesionarjem zasebnikom, da tržijo te kupone. Ve sicer, da se iz teh sredstev financirajo 
obnovljivi viri, je pa zadnjič prebrala, da imamo 4. najbogatejšega Slovenca pravzaprav tistega, ki prodaja 
emisijske kupone. Če bi naš župan šel v Ljubljano, bo osamljen, nihče ga ne bo poslušal in morda bo potrebna 
njihova nepokorščina, da ne bodo podeljevali koncesionarjem tolikšne moči, da bodo bogateli na račun nas, ki 
drago plačujemo toplotno energijo.  
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da v Ljubljani vedno znova odpirajo to tematiko, največja težava pa je ta, da 
smo še vedno med najcenejšimi občinami glede cene toplotne oskrbe. Tako vedno znova dobijo nazaj 
odgovor, da tako plačujemo najcenejšo toplotno energijo. Glede CO2 kupnov je dejal, da bomo najbolj 
učinkoviti, če bomo čim prej izvedli vse projekte v sklopu zelene preobrazbe daljinskega ogrevanja. Na to 
imamo vpliv. V lanskem letu se je trikrat spremenila cena toplotne energije s strani TEŠa, zgodili so se tudi trije 
vplivi na plače v javnem sektorju. Izgubo KP Velenje bi lahko zamejili tako, da bi to obveznost prenesli na 
končnega uporabnika, ampak ima raje, da ima KP Velenje izgubo, kot pa da on ljudi »zajebava« vsake 3 
mesece z dvigom neke cene in bomo vsi samo še bolj negativno nastrojeni. Tega se ne gre. Cena toplotne 
energije pa se ne dviguje zato, ker KP Velenje ne bi dobro in transparentno delalo. Stroške pregledajo dvakrat 
na leto, imajo Nadzorni svet, ki ga vodi Franc Sever itd. Lahko izreče le čestitke KP Velenje, da tako vpliva na 
stroške, na katere lahko vpliva. Tudi njegova usmeritev, ko je nastopil funkcijo župana, je bila, da čim več 
stvari skušajo z obstoječim kadrom narediti na tujem trgu in se tudi kažejo rezultati, bi pa imeli posla še veliko 
več, če bi imeli tudi kadra več. Meni, da v danih okoliščinah delajo optimalno. S tem, da v 2, 3 letih dobiš 
zraven 5,6 milijona EUR za CO2 kupone, pa je seveda nekaj narobe, ampak pravi sogovorniki so drugje. 
Glede kanalizacije in odvodnjavanja pa je dejal, da je plavalo pol Slovenije, prišlo je do izrednega dogodka in 
nikoli niso dimenzionirali teh cevovodov za take razmere, kot so se pojavile letos avgusta. Če pa bo šlo v tej 
smeri, pa bo potrebno pri novih investicijah upoštevati tudi ta segment in narediti ustrezne menjave cevovodov.  
 
Mag. Gašper ŠKARJA je gospe Gortan dejal, da se trudijo zelo transparentno delovati in ko bo Nadzorni 
odbor končal z revizijo, bo poročilo na voljo. Tudi celotno letno poročilo je objavljeno na spletni strani. Zavedajo 
se visokih stroškov za uporabnike, ampak ni bilo druge rešitve, skušajo pa še vedno vsaj v bodoče z raznimi 
ukrepi preprečiti dvige ter s subvencijami blažiti pritiske za najbolj socialno ogrožene. Gospodu Turnšku je 
odgovoril, da so revizorji opravljali revizijo letnega poročila v marcu, ko so bili seznanjeni z izgubo v letu 2022, 



prav tako pa je zaradi vladne uredbe začela nastajati tudi izguba v letu 2023, zato so pač opozorili na 
dolgoročno plačilno nesposobnost. Dejal je, da je optimist, da bodo z vsemi temi ukrepi in s tem povračilom 
izgube prišli na pozitivno stran in da bo tudi letno poročilo za leto 2023 drugačno. Gospodu Žerdinu je 
odgovoril, da so glede sistema polnjenja in porabe iz podnebnega sklada apelirali neštetokrat preko različnih 
kanalov. Sredstva bi namreč lahko uporabili za obnovo omrežij, za ukrepe, ki bi zmanjševali stroške, ter 
predvsem za zelene projekte itd., vendar so do sedaj bili žal neuspešni. Bodo pa še naprej poizkušali. Poudaril 
je, da je v trenutni proizvodni ceni toplote več kot 50% stroška emisijskih kuponov, tako da je tu tudi TEŠ 
nemočna. Ni torej razlog v poslovanju TEŠa, s katero trenutno res odlično sodelujejo. Gospodu Vohu in gospe 
Napotnik je odgovoril, da je šlo za ekstremne razmere, je pa tudi v centralnem delu mesta zgrajen mešani 
sistem, tako kanalizacijski in meteorni, zato se ob novih investicijah poslužujejo ločevanja teh sistemov. Ne gre 
pa seveda to čez noč. Tudi v Pesju so večji del že sanirali in ločevali, ne pa še v celoti in dokončna rešitev bo 
takrat, ko bodo uredili celotno področje, da se ta voda ne bo več nikjer ustavila. Tudi pri načrtovanju so zavzeli 
stališče, da bodo reševali celotna območja, ne pa le posameznih ulic, segmentov. Gospodu Medvedu se je 
zahvalil za podporo. Dejal je, da so aktivni na državni ravni, z ministrstvom so v konstantnem dialogu, so pa žal 
neuspešni pri spremembi sistema nakupa emisijskih kuponov, kjer se vedno znova srečujejo z evropskimi 
direktivami. Gospe Mravljak je dejal, da se tudi oni strinjajo, da je sistem emisijskih kuponov izgubil svoj 
namen, ampak je postal nek finančni, celo špekulativni segment, s katerim posamezniki dosegajo zelo velike 
dobičke. Upajo, da se bo vsaj ta rast cen kuponov ustalila.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom. 
 
 
 
Seja se je zaključila ob 9.55.  
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